
Generalforsamling i kolonihaveforeningen Vasen, lørdag d. 30.4.2022. kl. 11.00 

Generalforsamling afholdtes på Vasens festplads. 

REFERAT: 

1: Valg af dirigent og referent. Marianne fra Bjergbyparken valgt som dirigent, Tage Poulsen som referent. 

2. Navneopråb og valg af stemmetællere. Fremmøde registreret ved indgangen. Stemmetællere, vi afventer 

om det bliver aktuelt. 

3: Formandens beretning. Ved åbningen af vandet d. 27.3.21. var der nogle sprængninger, der dog blev 

ordnet rimeligt hurtigt. Vi fik i 2021 færdiggjort forskellige projekter, som der var god opbakning til. Per 

nævnte specielt arbejde med pumperne, med skuret, og med klargøring til æbletræerne. Det sidste var der 

også god opbakning til, da vi skulle plante træerne her i april i år. Der er dog de sædvanlige problemer. Der 

kommer for få til fællesarbejdsdagene, og der er for mange der ikke kan finde ud af at sortere affald rigtigt. 

Det er ofte pap og flamingo der efterlades, eller kommes i skraldespandene. Pap og flamingo skal man altså 

selv sørge for at få på genbrugspladsen. Hvis det bliver nødvendigt vil bestyrelsen evt. få installeret 

overvågning af området ved skraldespandene. 

Et andet tilbagevendende problem er kørsel med lastvogne på grusvejene. Vi får mange skader på hække, 

el-skabe og andre installationer. Vi kan ikke forhindre lastbiler i at køre ind på de smalle veje. Vi opfordrer 

til at folk holder hækkene så smalle som muligt, derudover vil bestyrelsen ændre reglerne, så det 

indskærpes, at kørsel i området, er på eget ansvar, og at man vil blive holdt erstatningsansvarlig for 

forvoldte skader. 

Beretningen taget til efterretning. 

4: Regnskab ved Kredskassereren. Bitten gennemgik regnskabet. Vi har igen et lille underskud, godt 9.000. 

men vi har fortsat en formue på knap 65.000. Indtægter i alt på 292.000 og udgifter på 301.000. Under 

punktet kom problemerne med vejene op igen. Der var flere bemærkninger om problemerne med at holde 

grusvejene. Bl.a. var der ønsker om at bestyrelsen til næste GF kommer med forslag om at alle vejene bliver 

planet (altså at græsset i midterrabatten fjernes), desuden ønske om at vejene í større omfang indgår i 

arbejdsdagene, og endelig en opfordring til at få brede hække holdt noget bedre. 

5: Forslag. Eneste forslag, Steen foreslog på vegne af bestyrelsen, at bods-beløbet hæves fra 500,- til 1.000,- 

Beløbet gælder for alle opkrævninger, både i forhold til udeblivelse fra arbejdsdage, og i forhold til ”gule 

kort” i forbindelse med kontrol af havernes tilstand. Forslaget blev godkendt. Undervejs faldt der 

bemærkninger om at det er for nemt at køre friløb på selve arbejdsdagene. Medlemmet ønskede bedre 

planlægning af dagenes opgaver, og at der ikke blev holdt pauser før opgaverne var udført. Bestyrelsen 

lovede at tage det med i planlægningen. 

6. Valg af formand. Per Sørensen genvalgt. 

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer. Steen Jensen og Tage Poulsen blev genvalgt. Bjarne Bækdal blev 

nyvalgt. Bestyrelsen består herefter af: Per Sørensen, Bitten Christensen, Karin Jensen, Raisa Raita, Steen 

Jensen, Tage Poulsen og Bjarne Bækdal. 

8: Valg af 2 bestyrelses suppleanter. Valgt blev Line Thomsen og Tommy Refshøj. 

9. Valg af delegerede til kredsrepræsentantskabsmøde. 5 fra bestyrelsen, 2 suppleanter, 1 fra festudvalget, 

desuden Lars, Hanne, Marianne, Louise og Stine. Adgangskort blev udleveret. Suppleant er Birgitte. 



10: Regnskab for festudvalg fremlagt og taget til efterretning. 

11: Valg af festudvalg. Festudvalget fortsætter deres gode arbejde. 

Per takkede afslutningsvis dirigenten for hjælpen, og bestyrelsen for samarbejdet. Nævnt blev også 

samarbejdet med regnskoven om æbletræerne, og de problemer vi har haft i forb.m. åbningen af vandet i 

år. 

 

Ref. 30.4.2022 

Tage Poulsen 

 

 


